
Zápis z 11. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

16. 12. 2024 v 18 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: A. Jarý, T. Kábrt, T. Nosek, P. Špelda, L. Vejrek, J. Kult, R. Brát 

Nepřítomni:  

Program 

1. Rekonstrukce kurtů v r. 2025 
2. Hospodaření oddílu v r. 2024 a podání dotací na příští rok 
3. Dění v TJ 
4. Provoz haly 
5. Počty členů 
6. Nákupy 
7. Soutěže v r. 2025 
8. Ostatní 

 

Závěry 

1. Rekonstrukce kurtů v r. 2025 

Na jednání ZM byl schválen rozpočet města na r. 2025, kde byla alokována částka 2 500 000 Kč 
na rekonstrukci kurtů 1–3 a prostor mezi kurty. Způsob výběru zpracovatelské firmy vyplyne 
z následujících jednání s městem, kterého se bude účastnit předseda oddílu. J. Kult upozornil na 
zarostlou škváru, která byla uložena po rekonstrukci kurtů 4–7 na jeho pozemku. Předseda slíbil, 
že zpracovatelskou firmu bude o škváře informovat.  

Součástí projektu bude také předláždění prostoru mezi kurty dle návrhu z minulého zápisu a 
instalace přístřešku pro popelnice za zázemím. Přípravu (vytrhnutí pařezů) provede T. Brejcha na 
jaře. Kompletní práce by měly být hotové do konce dubna.  

2. Hospodaření oddílu v r. 2024 a podání dotací na příští rok 

Hospodaření tenisových středisek (tenis, tenisová škola, tenisová hala) je dle doložených 
výsledků mírně v plus (cca 30 tis. Kč), s výhledem na prosinec bude v plusu přes 50 tis. Kč. 
Celkový zisk TJ je těsně pod hranicí 300 tis. Kč. Tenisový výbor vyjádřil s tímto způsobem 
hospodaření spokojenost a nevyžaduje pro další rok žádná úsporná opatření.   

Žádost o dotace na město Červený Kostelec byla zpracována ve spolupráci účetního a předsedů 
oddílu a TJ a podána (TJ opět s pořadovým č. 1), žádost o dotace na NSA je v procesu příprav a 
bude podána na zač. příštího roku (termín ukončení přijímání žádostí je konec ledna).  

3. Dění v TJ 

Na podzim 2025 bude naplánovaná volební valná hromada. Předseda TJ již nebude na svůj post 
kandidovat, o zastoupení statutárních orgánů budeme jednat během roku. Jedním z nich bude 
předseda tenisového oddílu.  



 

Na valné hromadě bude ukončena činnost národní házené.  

Byl vybrán projektant budovy kuželny: firma Létající inženýři. Budova by měla mít oproti 
původnímu návrhu patro. V přízemí se bude hrát bowling a v patře kuželky. Součástí budovy by 
měla být také kavárna. 

Byl zrušen P. O. Box na poště, vzhledem k nákladnosti zavedení schránky byla jako kontaktní 
adresa nahlášena adresa předsedy TJ. V. v. s tímto souhlasí. 

4. Provoz haly 

Předseda poděkoval přítomným členům, kteří se zúčastnili instalace přetlakové haly a zastoupili 
ho tak kvůli nemoci. 

Hala je využívána ještě více než loňský rok, platební morálka klientů je téměř bezchybná. Povrch 
je průběžně pohazován. Za tímto účelem a v rámci příprav na novou sezonu bylo ve spolupráci 
s Autodopravou Volhejn a OMH MěÚ Červený Kostelec navezeno do skladu 10 t antuky 
z pálených tašek, tentokrát z obce Dřísy (původní dodavatel sem předává agendu). Během 
úvodních měsíců proběhly v hale revize hasičských zařízení, komínu i plynového hořáku. 
Zmírnění vlhkosti v hale by měla zajistit větrací klapka, která byla instalována na náklady města 
na konci listopadu. 

Prozatímní hospodářské výsledky střediska tenisová hala kopírují loňský rok. 

ČTS byly přihlášeny dva únorové halové turnaje kat. C: dorostenek 1.–2. 2. a dorostenců 21.–22. 
2. 

Rekonstrukce parku A. B. Svojsíka náš provoz příliš nezasahuje, a pokud ano, je domluva se 
zpracovateli až na výjimky dobrá.  

Snímač na plynoměr pro počítání spotřeby plynu v aplikaci ARC nebudeme instalovat. Technicky 
lze řešit pouze zavedením kabelu z odběrného místa až do strojovny, což není v našem případě 
reálné.  

Předseda ve spolupráci s J. Kultem zajistí instalaci zámku ovladatelného na dálku do šaten a 
eventuelně i do klubovny, aby nedocházelo k situaci, kdy jsou šatny přes noc odemčené.  

Demontáž haly je naplánována na pátek 11. dubna 2025. 

Členskou schůzi oddílu zajistí předseda v průběhu března. 

5. Počty členů 

Klub má k 31. 12. 2024 176 členů, z toho 111 členů mladších 20 let. Předseda uvedl, že se 
průběžně další hlásí (již nyní eviduje zájem 5 dalších hráčů). 64 členů mladších 20 let a 20 hráčů 
ve věku 20 let a více reprezentuje klub v soutěžích vedených pod ČUS. V. v. vyjádřil s tímto 
stavem spokojenost.  

6. Nákupy 

Během prosince proběhl ve spolupráci s firmou Protec nákup a zprovoznění elektronického 
vyplétacího stroje Merco. Cena cca 50 000 Kč. S funkčností stroje vyjádřil A. Jarý, který na něm již 
vyplétal, velkou spokojenost. 



Správce žádá hrazdu na klepání koberce. Tato bude instalována jako součást přístřešku pro 
popelnice během jara. 

Předseda ve spolupráci s městem, popř. jinak, zajistí 240l popelnice na plast, papír a směsný 
odpad a rozšíření současného svozu. 

7. Soutěže 

Do nového ročníku přihlásí předseda 1 tým babytenistů, 2 mladších žáků (přebor, soutěž), 3 týmy 
starších žáků (2× přebor, Cčko 4kové), 3 týmy dorostenců (2× přebor, 1 soutěž), 3 týmy 
dospělých (1 kr. soutěž 1. třídy, 2 kr. soutěž 2. třídy).  

V. v. vyjádřil spokojenost nad zlepšenými vztahy v kolektivech jednotlivých družstev.  

Individuální soutěže: Naši nejlepší dorostenci (Jará, Bílý, Špelda) už zase chtějí hrát turnaje a 
mají podané přihlášky, mimo nich se turnajů účastní Filip Podrábský a Wojtiech Sadowski. Další 
by na účast v turnajích již měli (Hundáková, Pavlová, Hečková, Součková, Kudera J., Bejšovcová, 
Mertlíková…). Předseda začal apelovat na soutěžní hráče, aby chodili hrát sparingy a bude ve své 
snaze pokračovat a zintenzivňovat ji. Dále bude také apelovat na rodiče, aby své děti na turnaj 
vzali.  

8. Ostatní 

Začala příprava na další sezonu. Správci budou pravděpodobně ve stejné sestavě jako vloni, 
zajistí předseda. O kantýnu projevili eminentní zájem manželé Rolínkovi, alternovat je budou 
naše dorostenky. V r. 2025 dojde na žádost Denisy Drtinové k utlumení její spolupráce 
s tenisovým oddílem (důvod: jiné životní cíle), předseda již zkontaktoval J. Lance, který se začne 
v r. 2025 zaučovat, aby mohl nastoupit o rok později do plné spolupráce. 

Obchodní zástupce značky Tecnifibre vyjádřil zájem s námi blíže spolupracovat a nabídl zboží 
zdarma pro naše nejlepší jednotlivce a pro nejlepší tým dresy. O výsledné podobě spolupráce 
bude jednat předseda.  

Vzhledem k vysokému obratu zboží určil v. v., že pro nečleny bude ke zboží připočítávána 10–15 
% marže.  

V. v. souhlasil s konáním rodinných akcí Kultových a Štrofových v klubovně v průběhu prosince. 

Předseda informoval v. v., že ve spolupráci s D. Drtinovou kompletují seznamy vítězů pouťového 
a posvícenského turnaje a počty vítězství družstev v krajských soutěžích, aby je po vzoru o něco 
slavnějšího turnaje v All England Clubu vyvěsil v klubovně nebo šatně.  

Předseda informoval o zesílení informovanosti na sociálních sítích – Facebooku (informační a 
prezentační funkce), Instagramu (prezentační funkce) a Snapchatu (motivační funkce pro naše 
trénované hráče). T. Noskovi chyběly výsledky turnajů na webových stránkách. Předseda tuto 
chybu vzal na sebe a zjedná nápravu.  

 

Zapsal T. Kábrt 

19. 12. 2024 


